



NAPCO/D/9/2026

Date: July 29, 2026

Subject: Disclosure of the appointment of the Deputy CEO of National Aluminium Products Company S.A.O.G.

National Aluminium Products Company S.A.O.G. (NAPCO) would like to inform its esteemed shareholders that the Board of Directors, at its meeting held on 29 July 2026, has resolved to appoint **Ms. Jalila Salim Al Harthi** as Deputy Chief Executive Officer, effective 2 August 2026, while continuing to hold her current position as Supply Chain Manager.

This appointment represents the culmination of a distinguished professional journey within the Company, as Ms. Jalila began her career in an entry-level operational role and continued to develop her skills and professional expertise, progressing through several leadership positions until earning this senior executive appointment.

This appointment reflects the Company's commitment to developing and empowering Omani national talents, fostering a culture of career advancement based on merit and competence, and investing in its human capital. The Company wishes Ms. Jalila every success and achievement in her new responsibilities.

Best regards,

Mrs. Noorayn Al Busaidi
Board Secretary



NAPCO/D/9/2026

التاريخ: 29 يوليو 2026

الموضوع: إفصاح عن تعيين نائب الرئيس التنفيذي للشركة الوطنية لمنتجات الألمنيوم ش.م.ع.ع

تود الشركة الوطنية لمنتجات الألمنيوم ش.م.ع.ع - نابكو أن تفيد المساهمين الكرام بأن مجلس إدارة الشركة قد قرر في إجتماعه بتاريخ 29 يوليو 2026م تعيين **الفاضلة/ جليلا بنت سالم الحارثية** في منصب نائب الرئيس التنفيذي، وذلك اعتباراً من 2 أغسطس 2026 مع استمرارها في شغل منصبها الحالي كمديرة سلسلة التوريد.

ويأتي هذا التعيين تنويجاً لمسيرة مهنية متميزة داخل الشركة، حيث بدأت مسيرتها في إحدى الوظائف التشغيلية البسيطة، ثم واصلت تطوير مهاراتها وخبراتها المهنية، وتدرجت في عدد من المناصب القيادية حتى استحققت هذا المنصب التنفيذي الرفيع.

ويعكس هذا التعيين التزام الشركة بتعزيز الكفاءات الوطنية العمانية، وترسيخ ثقافة التطور الوظيفي القائمة على الجدارة والكفاءة، والاستثمار في رأس المال البشري، متمنين لها كل التوفيق والنجاح في مهامها الجديدة.

مع خالص التحيات،

الفاضلة/ نورين البوسعيدى
أمين سر المجلس